



Protokoll hovedstyremøte 2/2022

Møtenummer: 2/2022
Dato: 22-02/22
Kl: 18-22:00
Sted: Domus Athletica

Navn	Tilstede	Forfall	Merknad
Christian Røhne Jørgensen	X		
Ida Sofie Skifjeld Jacobsen*	X		Digitalt
Nina Stærnes	X		
Kenneth Endresplass	X		
Ylva Sjölund*	X		Digitalt
Mathias Fekete	X		
Lisa Pan Vu	X		
Amalie Rostad	X		Digitalt
Håvard Næss		X	
Truls Vestnes	X		Adm

*Ida deltar ikke på styremøtet i tidsrommet kl.19:57-20:30. Varamedlem Amalie deltar i styremøte med stemmerett i tidsrommet Ida er fraværende.

*Ylva forlater styremøtet kl. 21:22.

Sakliste

Saksliste og innkalling OK.

Vedtakssaker:

Sak /2022 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte, jf. vedlegg 1
Sak 5/2022 Arealpott og gruppetildeling
Sak 6/2022 Forankring av aktivCampus i OSI

Orienteringssaker:

O-Sak 4/2022 Daglig leder informerer
O-Sak 5/2022 Styret informerer

Diskusjonssaker

D-sak 6/2022 Ansvarsområder årsmøtet
D-sak 7/2022 Påmelding forbundstinget



D-sak 8/2022 Kandidater forbundstinget

D-sak 9/2022 Forankring av bærekraft i delmål

Sak 4/2022 – Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Se vedlegg i utsendt mail.

Forslag til vedtak:

Protokoll nr. 1/2022 godkjennes uten merknader.

Vedtak enstemmig vedtatt.

Sak 5/2022 – Arealpott og gruppe tildeling

Gruppetildeling:

Lisa er inhabil i gruppetildelingen til basketball, Mathias til håndball, Nina til gruppedans, Kenneth til Volleyball, Ida til svømming og Ylva til svømming.

Forslag til vedtak:

Hovedstyret tildeler kr 647 100 i gruppetildeling året 2022.

Vedtak enstemmig vedtatt.

Arealpott

Hovedstyret har mottatt fem søknader til arealpotten der den totale søknadssummen utgjør kr 306 369. Nina er inhabil og deltok ikke på stemming for tildeling til Gruppedans.

Forslag til vedtak:

Hovedstyret tildeler kr 244 865 fra arealpotten våren 2022.

Vedtak enstemmig vedtatt.

Sak 6/2022 – Forankring aktivCampus i OSI

Den 10. februar ble det avholdt et møte mellom lederne i studentidrettslagene i Oslo samt medlemmer fra aktivCampus sitt hovedstyre i Oslo. Hensikten med møtet var å få en oppdatering på hvordan det ligger an med aktivCampus i de forskjellige idrettslagene samt drøfte tanker om veien videre gjeldende arbeid og organisering.

Alle idrettslagene ønsker å bli med videre på aktivCampus-konseptet. At det var få deltakere på fjorårets pilotprosjekt anses ikke være et problem, da det er mye å ta lærdom av og mye som kan være annerledes når pandemien er over.



Flere av idrettslagene mener at grunntanken med konseptet ikke ble godt nok formidlet ut i klubbene under året som har vært, og at vi må sørge for at ikke aktivCampus ses på som et konkurrerende tilbud, men at alle idrettslag og undergrupper får informasjon om at det er et konsept som skal synliggjøre studentidretten og være et lavterskeltilbud for studenter, noe som kan bidra med rekruttering til de ulike klubbene.

Når det gjelder veien videre går store deler av diskusjonen i hvorvidt aktivCampus skal være forankret i klubbene med hjelp av en representant i hovedstyrene eller om det skal være en prosjektgruppe uavhengig klubbstyrene. På møtet virket det som de fleste er interessert i det første alternativet, siden det gir mest mening og kan bidra til å skape et bedre samarbeid mellom Oslo-klubbene og bedre bidra positivt til rekrutteringsprosessen. Det anses også som vanskelig å rekruttere personer til et uavhengig styre.

Det var enighet i at for å holde liv i konseptet aktivCampus i Oslo trengs det forankring i klubbene gjennom et styrevedtak. Hovedstyret i klubben diskuterer hvorvidt de ønsker å ta del i videreutviklingen av det nasjonale pilotprosjektet og hvordan de ønsker å gjøre dette. Anbefalingen er å ha en ansvarlig person i styret, men alternative måter å gjøre det på kan diskuteres.

Frist for tilbakemelding til NSI v/ Atle Rolstadaas er 21.mars.
Oppstartsmøte for alle klubber er foreløpig satt til den 5. april.

Forslag til vedtak:

Oslostudentenes idrettsklubb skal delta og bidra i prosjektet aktivCampus Oslo. OSI skal jobbe for at tilstrekkelige ressurser settes av til prosjektet. Evt: Hovedstyret foreslår å legge aktivCampus inn i idrettslagets organisasjonsplan i årsmøtesak 15 for en bred forankring.

Hovedstyret beslutter å avvente med slik forpliktelse til forbundstinget er overstått og ytterligere rammer knyttet til omfang, tid og kostnad er ferdigstilt.

Forslag til vedtak bortfaller.

O-sak 4/2022 – Daglig leder informerer

O-sak 5/2022 – Styret informerer

D-sak 6/2022 – Ansvarsområder årsmøtet

Fordeling av ansvarsområder før, under og etter årsmøtet.

Intern diskusjon.



D-sak 7/2022 – Påmelding forbundstinget

Påmeldingsfrist er 25.februar. Hovedstyret diskuterte hvem som skal være delegater/observatører, og hvilken rolle nye/tidligere styremedlemmer etter årsmøtet 2022 skal ha under forbundstinget.

Intern diskusjon.

D-sak 8/2022 – Kandidater forbundstinget

OSI har flere kandidater som potensielt ønsker å sitte i forbundsstyret. Hovedstyret diskuterer hvilke kandidater vi ønsker å fremme under årets forbundsting, samt hvem vi skal stille oss bak. Hovedstyret diskuterer også ulike scenarioer, og hva vi gjør ved disse ulike scenarioene.

Intern diskusjon.

D-sak 9/2022 – Forankring av bærekraft i delmål

Det har under tidligere styremøter så vidt blitt diskutert om vi skal fremme et forslag til årsmøtet som forankrer bærekraft som et av våre delmål. Hvis dette er noe som skal fremmes, så bør vi starte arbeidet med å utarbeide ordlyden i dette delmålet. Dette bør diskuteres mer inngående i Hovedstyret før vi setter i gang med ordlyd og en eventuell sak for årsmøtet.

Intern diskusjon.



Christian Jørgensen

Ida Sofie S. Jacobsen

Kenneth Endresplass

Ylva Sjølund

Lisa Pan Vu

Mathias Fekete

Nina Stærnes

Amalie Rostad

Håvard Næss